
 

OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-13 

Datum:10. 3. 2020 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

13. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v torek, dne   10. 3.2020 

s pričetkom ob 16.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Mag. Norma BALE, Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Drago BRAČKO, Andrej DIVJAK, Dušan 

DOMANJKO, Alja DOMJAN, Miran GOMBOC, Amadeja HORVAT, Miran JELEN, Mihael 

KLOBASA, Janez KONRAD, Vladimir RANTAŠA, Jožef TOPLAK, Toni ŽITEK  

 

 

 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Mojca MAROVIČ, v.d. direktorice OU, Tatjana 

VRBANČIČ, Simona HIMELRAJH in Marjeta LONČAR vsi občinska uprava (v nadaljevanju 

OU),  

 

NOVINARJI: 

Snemalec TV As in novinarka Vida Toš 

 

OSTALI PRISOTNI: Ingrid Vida Berde, predstavnica podjetja Domania. 

 

Župan je pozdravil vse prisotne ter ugotovil, da je na začetku seje prisotnih 14 svetnic in  

svetnikov. 

 

Občinski svet Občine Radenci je bil tako sklepčen. 

 

 

➢ OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 13. redne seje. 

  

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje predlagan 

 

 

DNEVNI RED: 

• Potrditev zapisnika 12. redne seje občinskega sveta 

• Informacija o dejavnosti župana med sejama 

• Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

• Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o grbu, zastavi in imenu Občine 

Radenci ter imenu Radenci– druga obravnava 

• Predlog Odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2020-druga obravnava 

• Predlog Sklepa o  Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci 

za leto 2020 

• Predlog spremembe Kadrovskega načrta Občine Radenci za leti 2020 – 2021 



• Predlog sklepa o Načrtu ravnanja s premičnim premoženjem Občine Radenci za 

leto 2020 

• Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občine Radenci – druga obravnava 

• Predlog sklepa o spremembi cene storitev pomoč na domu 

• Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče . 

 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 116/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 12. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila dne 24.01.2020. 

 

Navzočnost je priglasilo  14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 2 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama in povedal sledeče: 

• Svetnica Dominika Fras je podala odstopno izjavo iz mesta svetnice in iz mesta 

vseh funkcij, ki so povezane s tem položajem. Vezano na odstop je predsedujoči 

naročil OU, da se dogovori z Listo Tonija Žitka, da do naslednje seje odloči o 

nadomestnem članu. 

 

• Predsedujoči je nadalje povedal, da se je od zadnje seje največ ukvarjal s 

problemi komunale in med drugim tudi s tožbo vezano na podjetje SIM d.o.o.. Na 

5. obravnalnem naroku se pričakuje poravnava. Predlog s strani občine je, da smo 

pripravljeni odstopiti od vseh obresti in 5%, če podjetje SIM plača celotni 

dolgovani znesek. Rok glede tega predlog poteče ta teden (rok do 13. 3. 2020). 

Predsedujoči pove, da občina lahko pristane le na takšno poravnavo, saj se tako 

izognemo tudi odvetniškim in drugim stroškom. Kašna bo odločitev podjetja SIM 

ne vem, je pa predstavljalo težavo na obravnalnem naroku dejstvo, da je podjetje 

SIM na sodišču zastopal samo odvetnik. Znano je, da dejansko vodi podjetje SIM, 

g. Zlatko Mir, zato je sodnik tudi predlagal, da se slednjega zasliši. Sodnik je 

predlagal tudi zaslišanje g. Rihtariča. Vezano na vse navedeno, kot je bilo 

povedano že tudi na prejšnji seji občinskega sveta, bo Občina Radenci pristopila k 

vračanju denarja, to je preplačil iz leta 2016, 2017 in 2018.  

 

 



• Občina Radenci je prejela tožbo JP Prlekija d.o.o.. V navedeni tožbi gre za to, da 

podjetje Prlekija, kljub temu, da ni stranka v postopku, nasprotuje sklepu o 

zaračunavanju posebnih storitev, ki je bil sprejet na prejšnji seji občinskega sveta. 

Navedeni sklep ni nikakor nezakonit, tudi druge občine so odločale na podoben 

način, npr. Občina Sveti Jurij ob Ščavnici je odločala na način, da je prav tako 

občinski svet sprejel sklep in ne župan na svetu ustanoviteljic. JP Prlekija je v 

tožbi navedla kot pričo g. Janeza Konrada. Občina Radenci je na navedeno tožbo 

podala odgovor. 

 

• Predsedujoči je prisotne nadalje seznanil, da je občina prejela dokončno odločitev 

tožilstva glede županje Občine Ljutomer, da je tožilstvo kazensko ovadbo zavrglo. 

Prav tako je povedal, da je v podjetju JP Prlekija d.o.o. marsikaj narobe. Župani 

vseh občin bodo morali spremeniti marsikatero preteklo odločitev sveta 

ustanoviteljic JP Prlekija, da zavarujejo svoje občane in podjetja glede pretiranih 

cen.  

 

• Glede korona virusa je predsedujoči povedal, da Občina še ni sprejela nobenih 

posebnih ukrepov, razen seveda, da upošteva vse zahteve in priporočila 

ministrstev. Občina je nabavila nekaj opreme (razkužil, razkuževalnih čistilnih 

sredstev…). Zelo težko je dobiti na tržišču kar koli. Občina Radenci bo z 

investicijami počakala vsaj en mesec, kar predsedujoči meni da je edino pravilno, 

saj je potrebno počakati, v kakšno smer se bodo razvijale zadeve glede korona 

virusa. 

 

• Z občino je navezalo stike podjetje Petrol, kot potencialni investitor za čistilno 

napravo. Prvi uradni pogovori so predvideni konec meseca marca. Predsedujoči je 

poudaril, da sam sicer ni za tovrstno varianto investiranja, saj imajo določene 

občine (primer Murska Sobota, Hoče….) veliko težav z družbo Petrol, glede 

koncesije. Finančna konstrukcija okoli čistilne naprave še ni dokončna. Tečejo 

pogovori glede kohezijskih sredstev, kakor tudi pogovori s podjetjem Radenska 

d.o.o. in Sava Turizem d.d.. 

 

• Predsedujoči je vse prisotne povabil na predstavitev konstrukcijske rešitve 

izgradnje čistilne naprave, ki bo predstavljena na sedežu občine, dne 17. 3. 2020. 

 

• Predsedujoči je zaključil z informacijo, da vsa tekoča dela na OU potekajo 

ustaljeno. 

 

Ob 16.04 uri se je seji pridružil g. Vladimir Rantaša. Tako je bilo prisotnih 15 svetnic in 

svetnikov. 

 

➢ AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

• g. TONI ŽITEK  

 

G. Toni Žitek je v uvodu povedal, da se mora odzvati na pisanje župana v zadnjem 

Informatorju. Braniti mora namreč svoje ime, zaradi vsega zapisanega. Poudaril je, da je 

župan v Informatorju zapisal veliko laži o njemu. Zapisano se nanaša predvsem na 

njegovo sodelovanje pri prodaji podjetja SIM d.o.o.. Povedal je, da se je iz postopka 

prodaje družbe SIM d.o.o. sam izločil, kar lahko potrdita tudi g. Janez Konrad in g. Dejan 

Berić. Prisoten je bil samo na prvem sestanku. Pogajanje glede SIM-a je vodil župan sam 

skupaj z odvetniško pisarno Stušek. Če je župan po enem letu ugotovil, da smo plačali 

preveč za nakup čistilne naprave, mi naj odgovori tudi na to, zakaj je bilo plačanih 

70.000,00 EUR v ta namen za odvetniške stroške. G. Žitek se je v nadaljevanju 

spraševal, zakaj so objavljene takšne lažne zgodbe v Informatorju, ki ga je župan po 

njegovem mnenju izkoristil za to, da očrni njegovo dobro ime. Druga laž je, da smo se 



predlagali sami v delovna telesa. G. Žitek je povedal, da ima pred sabo elektronsko 

sporočilo-dopis župana, iz katerega izhaja, da on sam, to je župan, predlaga kdo naj gre 

v odbore. G. Žitek prizna, da so predstavnike javnih zavodov predlagali sami, vendar 

nikoli niso predlagali sami sebe. G. Toni Žitek je povedal, da ne razume, zakaj ga župan 

žali in piše ter govori, da svetniki delujejo po njegovih (tj. navodilih g. Žitka) istočasno 

pa na svojem facebook profilu zapiše, da smo delali dobro, torej, da je občinski svet le 

nekaj naredil, oz. »si naredil ti župan«. Poudaril je, da župan težko sprejema drugačna 

mišljenja ter želi, da se o stvareh odloča, kot želi on. Glede na dejstvo, da je 

ustanovljena nova koalicija, le tej želi uspešno delo, vendar jih svari, da v primeru, da pri 

glasovanju ne bodo enakega mnenja kot župan, lahko dobijo hitro »brezplačno reklamo v 

Informatorju«. Zavedajte se da je OS najvišji organ v občini in prevzemate odgovornost, 

je poudaril g. Žitek. Na koncu, je g. Žitek zaključil, da je župan v Informatorju o njem 

zapisal le eno resnico in to je, da je mesto podžupana sprejel z namenom, da spelje 

prodajo DOSOR-ja in to svojo nalogo je tudi izpeljal. Povedal je še, da je nekdo njegov 

program, ki ga je sam napisal, objavil v uradnem listu in podpisal g. Jelena. Še naprej bo 

vztrajal v opoziciji in vedno bo pripravljen za konstruktivno sodelovanje. 

• mag. NORMA BALE 

V uvodu je poudarila, da je vesela, da bo njena pobuda nadaljevanje g. Žitka. Veseli jo, 

da se je njena pisarna tako dobro prijela in da se na njo obračajo občani. Nekaj vprašanj 

je predala že pred začetkom seje v.d. direktorici OU, ker meni, da vseh vprašanj ni 

potrebno iznesti na govornici. 

 

Prva pobuda se je nanašala na izhajanje Informatorja. V informatorju v uvodu namreč 

piše, da gre za glasilo občanov Občine Radenci. Moti jo, da je zapisano, da gre za glasilo 

občanov, namreč v občini Radenci živijo tako občani, kot tudi občanke. Njeno 

razmišljanje je namenjeno predvsem tistim, ki oblikujejo navedeno glasilo. 

 

Namen Informatorja je po besedah mag. Bale, posredovanje obvestil. Vse bolj pa  

postaja »boksarski ring«, v njem žal župan žali in obračunava s svetniki, ki niso del 

njegove koalicije. Informator izhaja v nakladi 2000 izvodov, plačan je z denarjem občank 

in občanov in njegov edini namen mora biti posredovanje obvestil. 

 

• g. JANEZ KONRAD 

 

Na začetku je povedal, da v celoti podpira izvajanje, oz. besede g. Tonija Žitka. Vse kar 

je povedal je namreč resnica.  

 

Ker je ne spletu zasledil, da ga župan javno sprašuje o zakonitosti njegovega delovanja v 

prejšnjem mandatu, oz. prejšnji sestavi OS, je dolžan podati pojasnilo. Poudaril je, da se 

trudi v tem mandatu, kot se je tudi v prejšnjem, da se dela zakonito, da se sprejema 

zakonite sklepe. Je pa res, da je marsikatera njegova odločitev v tem mandatu bila 

preglasovana, kot se je to zgodilo tudi pri sprejetju sklepa o neizvajanju posebnih 

storitev, na predhodni seji občinskega sveta, za katerega je smatral sam, da je 

nezakonit. Pred sprejetjem sklepa je tako sam, kot tudi nekateri drugi svetniki, opozarjal, 

da je sprejem navedenega sklepa nezakonit. Sedaj se sprašuje, kaj bomo storili. Po 

njegovem mnenju sta dve možnosti. Ali sami odpravimo nezakoniti sklep, ali počakamo 

razsodbo sodišča, na katerem bo občina po njegovem mnenju z gotovostjo izgubila. 

 



V nadaljevanju je g. Janez Konrad izpostavil vprašanje »Strmca«. Glede na to, da je 

navedeno vprašanje na prejšnji seji OS zastavil g. Drago Bračko in dobil odgovor s strani 

župana, da bo ureditev poti Strmec, predvidena šele v naslednjem proračunu, poziva 

župana in občinsko upravo, da je bilo že lani dano zagotovilo s strani župana in OU, da 

bo navedena pot sanirana najpozneje do meseca julija preteklega leta. Res, da so za 

navedeno sanacijo bila ovira nekatera drevesa, vendar je povedal, da mu je svetnik g. 

Drago Bračko po zaključku prejšnje seje OS zagotovil, da so navedena drevesa bila 

odstranjena že v preteklem letu. Tako meni, da ni nobenih ovir za sanacijo. Pot je treba 

urediti namreč samo v delu, saj je večina poti urejene. Potrebno je urediti odvodnjavanje 

in nasuti šoder-gramoz. Meni da je denarja dovolj in da glede ureditve poti ni potreben 

rebalans proračuna, saj je dovolj denarja na postavki odvodnjavanja in tekočega 

vzdrževanja cest. 

 

• g. NIKO BRUS 

 

Prav tako je podprl izvajanje g. Tonija Žitka in g. Janeza Konrada.  

 

V nadaljevanju je povedal, da se je pred kratkim zgodila zamenjava poveljnika CZ, in 

sicer po njegovem mnenju na način, na kateri se taka zadeva ne dela. Poveljnik CZ 

namreč niti ni bil o zamenjavi obveščen, niti mu za celo leto 2019 ni bila izplačana 

nagrada za odgovorno delo, ki ga je kot poveljnik CZ imel. Predlaga, da na naslednji seji 

novi poveljnik CZ predstavi njegovo vizijo delovanja,  predvsem kar se tiče plazov in tudi 

kar se tiče aktivnosti glede trenutnega virusa. 

 

• g. JOŽEF TOPLAK 

 

Občani Hrastje Mota in okoliških naselij se sprašujejo, kako je s projektom izgradnje HE 

na reki Muri. Leta 1994 je sam, kot župan, podpisal pismo o nameri in to pismo 

predstavlja zavezujoč dokument za izgradnjo HE na reki Muri. Pred leti je na navedenem 

projektu delal dr. Anželj. Potem je žal vse obstalo. Njegovo mnenje je, da bi imela 

izgradnja HE na reki Muri pozitivne učinke v občini . Izgradnja bi imela veliko pozitivnih 

učinkov tudi na gospodarstvo. Na ravni države je odobrenih nekaj 10 milijonov evrov za 

ta projekt. G. Jožef Toplak županu predlaga, da se poveže z direktorjem Dravskih 

elektrarn in ga pripelje v Občino z namenom oživitve navedenega projekta. 

 

V nadaljevanju je g. Toplak iznesel pobudo občanov, da se uredi deponija za drevje, oz. 

veje, kjer bi se lahko le te odlagale. 

 

• g. DEJAN BERIĆ 

 

Poudaril je, da se v celoti strinja z besedami g. Tonija Žitka, kakor tudi g. Janeza 

Konrada. 

 

➢ AD 4 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

GRBU, ZASTAVI IN IMENU OBČINE RADENCI TER IMENU RADENCI– 

DRUGA OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 



O predmetnem odloku je razpravljala Statutarno pravna komisija, ki je predmetni odlok v 

predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 117/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o grbu, zastavi in imenu Občine Radenci ter imenu Radenci v drugi obravnavi. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Odlok v drugi obravnavi je bil sprejet. 

 

➢ AD 5 PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RADENCI ZA LETO 2020-

DRUGA OBRAVNAVA 

• Predlog sklepa o  načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem občine 

Radenci za leto 2020 

• Predlog spremembe kadrovskega načrta občine Radenci za leti 2020 – 

2021 

• Predlog sklepa o načrtu ravnanja z premičnim premoženjem občine 

Radenci za leto 2020 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetne odloku so razpravljali Statutarno pravna komisija, Odbor za družbene 

dejavnost, Odbor za kmetijstvi ter Odbor za šport in turizem. 

 

Sklepe posameznega odbora k tej točki dnevnega reda so podali predsedniki odborov in 

sicer: 

• Statutarno pravna komisija je obravnavala odlok o proračunu Občine Radenci za 

leto 2020 v drugi obravnavi in ga v predlagani vsebini ni potrdila (4 PROTI, 1 ZA) 

• Odbor za šport in turizem je obravnaval odlok o proračunu Občine Radenci za leto 

2020 v drugi obravnavi in ga v predlagani vsebini ni potrdil (2 ZA, 3 PROTI) 

• Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval odlok o proračunu Občine Radenci za 

leto 2020 v drugi obravnavi in ga v predlagani vsebini tudi potrdil (3 ZA, 1 PROTI, 

1 vzdržan) 

• Odbor za kmetijstvo je obravnaval odlok o proračunu Občine Radenci za leto 2020 

v drugi obravnavi in ga v predlagani vsebini tudi potrdil (4 ZA, 0 PROTI) 

 

Ker pri navedeni točki ni razprave, je predsedujoči pozval svetnike in svetnice k 

obrazložitvi glasu. 

 

Obrazložitev glasu so podali: g. Niko Brus, g. Janez Konrad, g. Dejan Berić, mag. Norma 

Bale, g. Vladimir Rantaša in g. Jožef Toplak. 

G. Niko Brus je podal tudi obrazložitev zakaj ni sklical Odbora za okolje. 



Po končani razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 118/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o proračunu Občine Radenci za leto 

2020 v drugi obravnavi, z naslednjimi prilogami: 

 

• Splošni del proračuna za leto 2020 

• Posebni del proračuna za leto 2020 

• Načrt razvojnih programov za obdobje od 2020-2023 

• Kadrovski načrt za leto 2020-2021 

• Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2020 

• Načrt nabav v letu 2020 

• Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2020 

• Letni načrt ravnanja s premičnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2020 

• Letni program športa za leto 2020 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta in sicer: Drago BRAČKO, Andrej DIVJAK, Dušan 

DOMANJKO, Alja DOMJAN, Amadeja HORVAT, Miran JELEN, Mihael KLOBASA, , Vladimir 

RANTAŠA, Jožef TOPLAK,  

 

 

PROTI je glasovalo 6 členov sveta in sicer: mag. Norma BALE, Dejan BERIĆ, Nikolaj 

BRUS, Miran GOMBOC, Janez KONRAD, Toni ŽITEK  

 

Odlok v drugi obravnavi je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 6 PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV POSLOVNIKA OBČINE 

RADENCI – DRUGA OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetni spremembi poslovnika je razpravljala Statutarno pravna komisija ga v 

predlagani vsebini tudi potrdila.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 119/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občine 

Radenci v drugi obravnavi. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Spremembe in dopolnitve poslovnika v drugi obravnavi so bile sprejete. 



 

➢ AD 7 PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI CENE STORITEV POMOČ NA DOMU 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom. 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Ingrid Vida Berden iz podjetja Domania. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za družbene dejavnosti in Statutarno 

pravna komisija in ga v predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Obrazložitev glasu je podala mag. Norma Bale. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 105/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci soglaša s predlagano ceno storitve za izvajanje javne 

službe pomoč družini na domu na območju Občine Radenci v letu 2020 in sicer: 

* za obdobje od 1. 1. - 31. 3. 2020 v višini 14,80 eur/ef.uro ob delovnikih in 

20,94 eur/ef.uro ob vikendih, državnih praznikih in dela prostih dnevih. 

* za obdobje od 1. 4. - 31. 12. 2020 v višini 17,29 eur/ef.uro ob delovnikih in 

20,94 eur/ef.uro ob vikendih, državnih praznikih in dela prostih dnevih. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 8 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

• Predsedujoči je povedal, da glede vsega kar so svetniki in svetnica navajali, lahko 

pove, da ima vsaka palica dva konca. G. Dejan Berić je na prejšnji seji in tudi 

preko časopisa najavil tožbo, zaradi nezakonite zamenjave (KMVVI). Nekateri 

svetniki so ga v tem tudi podprli in se pri tem sklicevali  na stari Poslovnik Občine 

Radenci. 

 

• Glede podjetja SIM d.o.o. je predsedujoči odgovoril, da je svoje mnenje glede 

tega že velikokrat povedal. Povedal je, da je sam bil za prekinitev koncesije in 

napotitev SIM-a na sodišče, vendar pri tem ni bilo enotnega stališča. Zadeva se je 

tako končala kot se je. 

 

• Predsedujoči je poudaril, da si želi, da se enkrat za vselej v Radencih konča 

nepravilno kadrovanje, zato je novo nastala Koalicija sprejela sklep, da v vseh 

zavodih ne bo sodeloval noben svetnik. Zadeve se prepustijo stroki, ki naj 

razpravlja in odloča o zadevah, ki se tičejo zavodov. Potrebno je spoštovati voljo 

stroke. Koalicija ob tem naproša vse svetnike, za podajo predlogov za 

predstavnike v svetu posameznega zavoda in sicer najpozneje do 20.03.2020. 

Svetniki bodo tako samo člani posameznega odbora. Sveti javnih zavodov 



odločajo tudi o kadrovski politiki in o tem naj odločajo sami. Predsedujoči pove, 

da je po njegovem mnenju, to edina prava pot. 

 

• Nadalje je predsedujoči povedal, da ne želi več odgovarjati na določena 

ponavljajoča se vprašanja, naj ljudje/občani sami ocenijo tako njegovo delo, kot 

delo vseh svetnic in svetnikov. Čas bo pokazal svoje, volivci pa  bodo delo 

nagradili oz. ne nagradili na naslednjih volitvah. 

 

• Glede razrešitve poveljnika civilne zaščite je predsedujoči povedal, da lani ni bilo 

sklicane nobene seje. Sprejel je sklep, da se nagrada poveljniku CZ ne plačuje, 

gre namreč za ne-plačljivo funkcijo. V letošnjem letu se je štab CZ sestal že 

dvakrat, kjer so med drugim proučili tudi vse možnosti glede novega virusa. 

 

• Predsedujoči se je strinjal s svetnikom g. Janezom Konradom glede poti od 

pokopališča do Kapelskega vrha-Strmec. Strinja se, da je pot potrebno urediti. 

 

• Glede pobude g. Jožefa Toplaka je predsedujoči povedal, da podpira predlog 

izgradnje HE na reki Muri. Z Dravskimi elektrarnami je v kontaktu, prav tako je 

predsedujoči v kontaktu s HSE. Izgradnje hidroelektrarn bi bila po mnenju 

predsedujočega zaščita podtalnice v apaškem območju, zato upa, da bo nova 

vlada ponovno pretehtala vse predloge za izgradnjo HE na reki Muri in da bi vsaj 

dve HE dali v program. S tem bi bilo rešeno tudi nabrežje reke Mure. 

 

• Predsedujoči v celoti podpira predlog g. Jožefa Toplaka, glede ureditve posebne 

deponija (odlaganje vejevja….). Po njegovem mnenju bi bil primeren prostor 

nekje v bližini čistilne naprave. 

 

• Glede izgradnje čistilne naprave je predsedujoči povedal, da je sama izgradnja 

odvisna od pogajanj, ki so še v teku, z družbama Radenska d.o.o. in Sava 

Turizem d.d.. V primeru, da bodo dogovori z navedenima podjetjema uspešni, se 

bo z izgradnjo čistilne naprave začelo takoj. Rešiti je potrebno le finančno shemo. 

Občina sama ne more zagotoviti 3.700.000,00 EUR za izgradnjo čistilne naprave. 

Večina občin je za izgradnjo čistilnih naprav prejela evropska sredstva, oz. 

sredstva iz kakšnih drugih virov. Občina Radenci je žal to zamudila. Poudaril je, da 

mora biti čistilna naprava zgrajena do leta 2022. V primeru, da do dogovora s 

podjetjema Radenska d.o.o. in Sava Turizem d.d. glede sofinanciranja čistilne 

naprave ne bi prišlo, se bo zgradila manjša čistilna naprava, obe navedeni podjetji 

pa bosta morali razmisliti o lastni čistilni napravi. Prepričan sem, da bodo 

dogovorili uspešni in da bomo že v tem mandatu 

 

• Predsedujoči je svetnike seznanil, da je na 35. seji sveta ustanoviteljic JP Prlekija, 

pod točko razno, g. Kralj prisotnim podelil cenike za posebne storitve. Vsi prisotni 

župani so zahtevali, da se posebne storitve uvrstijo kot točka dnevnega reda na 

naslednjo sejo in da se posebne storitve ne izvajajo. Že naslednji dan pa je g. 

Kralj obiskal podjetje Sava Turizem in jim prinesel novo pogodbo, po kateri bi 

Sava Turizem plačevala bistveno več kot do sedaj (cca. 50.000,00 EUR). Ne glede 

na odločitve, ki so bile sprejete v prejšnji sestavi OS Občine Radenci, je Občine 

Radenci reagirala v skladu z 11. čl. Uredbe MEDO, saj JP Prlekiji še ni bilo dano nič 

v upravljanje. Soglasje za posebne storitve jim še ni bilo dodeljeno. Potrebno bo 



najprej uskladiti ceno posebnih storitev. Sam meni, da pri sprejemu sklepa glede 

posebnih storitev, ni bilo nobene nezakonitosti, saj je bil sklep sprejet v skladu z 

11. čl. Uredbe MEDO. JP Prlekija občino Radenci sicer toži. V nekaj dneh bo znana 

odločitev sodišča. Prepričan sem, da bo sodišče razsodilo v našo korist, to je v 

korist Občine Radenci, enako kot je to bilo v primeru občine Ljutomer. 

 

• Glede Informatorja je predsedujoči povedal, da sprejme določene kritike, strinja 

se da informator ne sme biti oseben. Sam se je pod pismo župana, ki je bilo 

objavljeno v Informatorju podpisal kot Roman Leljak. G. Žitka je pozval, da se 

lahko njegov odgovor objavi v naslednjem Informatorju. 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 17 uri in 32 minut. 

Zapis pripravila: 

Marjeta Lončar 

Roman LELJAK, 

ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 


